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El Consell Superior de la Jus-
tícia (CSJ) està treballant el 
pressupost per l’any vinent, en 
el qual preveu una partida d’un 
milió d’euros per al mobiliari de 
la nova Seu de la Justícia, que 
es preveu que estigui plena-
ment en funcionament a meitat 
de l’any vinent. Aquesta partida 
pressupostària afegirà també la 
senyalització que a dins de l’edi-
fici es farà dels diferents depar-
taments i de les sortides. 

Ara per ara s’està fent tot un 
inventari d’aquells mobles que 
es poden aprofitar de la batllia 
a l’edifici de les columnes per 
tal d’elaborar el llistat de tots 
els mobles que faran falta per 
al nou edifici. El que sí que va 
confirmar el president del CSJ, 
Enric Casadevall, és que l’edifici 
albergarà totes les dependènci-
es que depenen de Justícia, és a 
dir, totes les que estan a l’edifici 
actual de la batllia més el Con-
sell Superior de la Justícia. Que-
da descartat, com en un inici es 

va dir, ubicar les dependències 
del departament de Medicina 
Legal i Forense, que ara es troba 
a l’edifici de les Boïgues. 

La nova seu comptarà tam-
bé amb un espai per a l’arxiu de 
les peces de convicció, és a dir, 

tot el material confiscat que 
serveix de proves a determi-
nats judicis i que ara tenen en 
dependències diverses en altres 
edificis externs a la batllia. A 
més, la nova seu comptarà amb 
un aparcament propi. 

El CSJ també contractarà 
una empresa de seguretat per 
tal de vigilar l’entrada i sortida 
de la nova Seu de la Justícia. 
A l’edifici actual les tasques de 
vigilància les fa la policia, però 
ara es preveu tenir una vigi-

lància privada, i que els agents 
policials es dediquin al trasllat 
dels presos i a estar presents en 
les vistes judicials. 

L’edifici de la nova Seu de la 
Justícia amb uns 19 milions 
d’euros de pressupost és una 
de les obres més rellevants 
d’aquesta legislatura. Els mem-
bres del CSJ ja han fet la visita 
a un despatx model al nou edi-
fici i es preveu que al setembre 
els presidents dels tribunals de 
Corts, Superior, Fiscalia i Bat-
llia també el visitin.   

Des del Consell Superior de 
Justícia també treballen ara en 
l’obertura de l’any judicial que 
començarà a l’octubre i en la 
preparació de les estadístiques 
del curs passat. Segons va ex-
plicar Casadevall, damunt de la 
taula es troba també la reforma 
de la llei del cos de personal ads-
crit a Justícia, “però depenem 
del fet que es tanqui la reforma 
dels funcionaris de l’adminis-
tració general ja al Consell, per-
què la nostra depèn d’ella”, va 
remarcar. 

El CSJ preveu gastar un milió d’euros 
per moblar la nova Seu de la Justícia
L’edifici de nova construcció no albergarà com es tenia previst el departament de Medicina Legal i Forense
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Els treballs de les obres de la nova Seu de la Justícia van sobre el calendari establert, que preveu que acabin a meitat del 2019.

JonaTHan GIl

Arran de l’anunci de la propera 
obertura d’un centre terapèutic 
residencial per a joves a Ordino, 
el conseller general de Socialde-
mocràcia i Progrés, Víctor Nau-
di, ha entrat a Sindicatura una 

bateria de preguntes sobre el su-
port terapèutic de què disposen 
els joves que pateixen trastorns 
addictius i el seu entorn. 

Així, segons ha informat 
SDP, que considera que en no 
disposar d’una estadística com-
pleta de l’estat de salut de la 

població no es pot fer un segui-
ment ni adoptar les mesures 
apropiades per millorar la situ-
ació d’aquests joves, el parla-
mentari demana a l’executiu si 
disposa de dades quantitatives 
de joves que pateixen algun ti-
pus d’addicció i, si és així, si les 

dades estan diferenciades per 
patologies.

El conseller general de SDP 
també ha preguntat quants 
joves es troben ingressats en 
centres de tractament especia-
litzats a l’estranger i quins són 
aquests, així com quants estan 
convencionats amb la CASS i si 
es preveu incorporar-n’hi més.

Atès que, actualment, l’es-
tructura organitzativa del SAAS 
té una Unitat de Conductes Ad-
dictives per a certs tractaments 
i els casos més complexos es de-

riven a l’estranger, Naudi dema-
na quin és el cost de l’ingrés en 
aquests centres i quin és el cost 
dels tractaments en aquests 
centres especialitzats. També 
vol saber quina és la part dels 
costos que assumeixen les famí-
lies i quina la CASS i Govern.

Finalment, el parlamentari, 
que pregunta si es fa un segui-
ment d’aquests joves al llarg de 
l’estada en els centres forans, 
demana si hi ha algun tipus 
d’ajuts vers les famílies i, si és 
així, per quins imports.

SDP demana pel suport als joves 
que pateixen trastorns addictius
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